
Komárom Város Polgármesteri Hivatala
2900 Komárom, Szabadság tér 1. Tel.541 -300.

Szám:         /2010.

JEGYZŐKÖNYV

Készült Komárom Város Képviselő -testülete 2010. február 08-án megtartott rendkívüli
ülésén.

Jelen vannak: a csatolt jelenléti ív szerint
Dr. Szöllősy Ferenc címzetes főjegyző
Dr. Szeidl Bernadett aljegyző
a Polgármesteri Hivatal előterjesztések szerint
illetékes munkatársai

Zatykó János polgármester köszönti a Képviselő -testület ülésén megjelenteket. Megállapítja,
hogy a Képviselő-testület ülése határozatképes, jelen van 16 fő képviselő.
Javasolja, hogy a Képviselő-testület a meghívóban jelzett n apirendeket kívül tárgyalja még
„Az országos főutak átkelési szakasza in a forgalom csillapítására, a gyalogosok védelmének
növelésére vonatkozó pályázat önerejének módosítása ” című előterjesztést.

NAPIREND:

1. „Az országos főutak átkelési szakaszain a forgalom csillapítására, a gyalogosok
védelmének növelésére vonatkozó pályázat önerejének módosítása” című előterjesztést.
Előadó: Zatykó János polgármester
             Dr. Szöllősy Ferenc címzetes főjegyző

2. Pályázat bölcsődék és közoktatási intézmények infrastrukturális fejlesztésére.
Előadó: Zatykó János polgármester

3. Kiskereskedelmi üzlethelyiség  kialakítása a MOL lakótelepen.
Előadó: Zatykó János polgármester

4. Köztisztviselők cafeteria juttatásához keretösszeg megállapítása.
Előadó: Zatykó János polgármester

5.  A 19. „Komáromi Napok” program - és költségtervezete megtárgyalása.
Előadó: Zatykó János polgármester
              Nagy Zoltán Idegenforgalmi és Nemzetközi Kapcsolatok Bizottsága elnöke

- A Képviselő-testület a javasolt napirendet 16 igen szavazattal elfogadja.

1. Napirendi pont: Az országos főutak átkelési szakaszain a forgalom csil lapítására, a
gyalogosok védelmének növelésére vonatkozó pályázat önerejének
módosítása

Előadó: Zatykó János polgármester
 Dr. Szöllősy Ferenc címzetes főjegyző

/Előterjesztés a jegyzőkönyvhöz mellékelve van
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Zatykó János: Az önkormányzat 2007. évben két pályázaton, 2008 -ban három pályázaton
nyert. A közbeszerzés után az öt középszigetes gyalogátkelőhely beruházást akkor tudják
megindítani, ha további 5 M Ft -ot biztosítanak. A határozati javaslatot módosítani szükséges.

Császár Irén: A különbözetet kell csak biztosítania a Képviselő -testületnek.

Zatykó János: Javasolja, hogy az 5 M Ft-ot a 2010. évi költségvetés terhére biztosítsák.

Dr. Kreft-Horváth Lóránd: A Pénzügyi Bizottság az előterjesztést támogatta.

Zatykó János: Javasolja, hogy a 12.175 E Ft-ot a 2010. évi költségvetés pályázati alapja
terhére biztosítsák.

- A Képviselő-testület a javaslatot 16 igen szavazattal elfogadja.

22/2010.(II. 08.) számú Képviselő-testületi határozat:

Komárom Város Képviselő testülete „Az országos  főutak átkelési szakaszain a
forgalom csillapítására, a gyalogosok védelmének növelésére, a járművek
sebességének csökkentésére alkalmas beavatkozásokra” vonatkozó pályázatok
megvalósításához önerőként további 5.139 E/Ft-ot a 2010. évi költségvetés pál yázati
alapja terhére, összesen 12.175. - E/Ft-ot biztosít.

Határidő: azonnal
Felelős:   Zatykó János polgármester

Dr. Szöllősy Ferenc címzetes főjegyző
Szabados Edit műszaki ügyintéző

2. Napirendi pont: Pályázat bölcsődék és közoktatási intézmények infrastrukturális
fejlesztésére.

Előadó: Zatykó János polgármester

/Előterjesztés a jegyzőkönyvhöz mellékelve van./

Zatykó János: Egy megjelent minisztériumi rendelet alapján lehetőség van pályázatok
benyújtására. Az elmúlt évben a szőnyi bölcsődét felújították, befejezni akkor tudnák, ha a
sikeres pályázaton 17 M Ft -ot fordítanának rá, 8 M Ft -ot pedig a komáromi bölcsődére
használnának fel.
A Pénzügyi Bizottság az előterjesztést támogatta.

- A Képviselő-testület a javaslatot 16 igen szavazattal támogatja.
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23/2010.(II.08.) számú Képviselő-testületi határozat:

Komárom Város Önkormányzata részt kíván venni a bölcsődék és közoktatási
intézmények infrastrukturális fejlesztés ére kiírt pályázaton, Komárom Város Bölcsődéje
javára. Az ehhez szükséges 5. 000 E/Ft önrészt a 2010. évi Költségvetés pályázati alapja
terhére biztosítja.

Határidő: azonnal
Felelős:   Zatykó János polgármester

Dr. Szöllősy Ferenc címzetes főjegyző
   Dr. Halász Károly osztályvezető

3. Napirendi pont: Kiskereskedelmi üzlethelyiség  kialakítása a MOL lakótelepen.

Előadó: Zatykó János polgármester

/Előterjesztés a jegyzőkönyvhöz mellékelve van./

Zatykó János: A korábban kiírt pályázati anyagot egy érdeklőd ő elvitte, de később nem
jelentkezett. Ezután érkezett egy ajánlattétel. Az ajánlat szerint bizonyos felújítási munkákat
el kell végezni, de a fűtésrendszer átalakítását  és mérhetővé tételét lehet a bérleti díjba
betudni.

Győri István: Korábban arról volt szó, hogy az üzletet pályázat útján fogják bérbe adni. Az
előterjesztés szerint nem a megpályáztatott konstrukció szerint szeretnék bérbe adni, hanem
valamilyen más forma szerint. A formaságnak megfelelően miért nem pályáztatnak? A
következő testületi ülésig ezt lebonyolíthatják, meghívásos alapon.

Dr. Konczer Erik: Az átalakítást addig is megkezdhetnék.

Hornig Rudolné: Az önkormányzat ne avatkozzon bele, hogy ez az üzlet hogyan nézzen ki. A
Vakom Rt. január 15-én jelezte levélben, hogy az ajánlat érdek elné, de nem a jelenlegi
konstrukcióban. A helyiségeket megtekintették és az ajánlatukat megtették.

Nagy Gábor: A Vakom Rt. az orvos lakás átalakításával nem kíván üzletet kialakítani.
Ajánlatukban a fizikotherápiás és a fogászati rendelőre vonatkozik. Ezen helyisége k
átalakítása kisebb beruházással jár. A helyiségeket ingyenesen szeretnék bérbe venni. Az
önkormányzati rendelet alapján ajánlatuk nem megfelelő, mert ingyen szeretnék bérbe ven ni a
helyiségeket, bérleti díj mentességet kérnek.

Takács József: Úgy lenne igazságos, ha még egyszer kiírnák a pályázatot. Arra kíváncsi
lenne, hogy a vállalkozók mit ajánlanak. Megfelelő ajánlat igazából nincs, mert nem azokra a
helyiségekre adták be a pályázatot, melyeket az önkormányzat szerepeltetett.

Zatykó János: Ha megegyeznek abban, hogy melyik helyiségre írnak ki pályázatot, akkor
annak a helyiségnek a fűtésrendszerét felújíthatják és a pályázatot ezután írnák ki.

Hornig Rudolfné: Másfajta átalakítást is kell végezni. Valakinek az igénye szerint kellene
átalakítani a helyiségeket, nem pedig öncélúan. Ne csak a leendő üzlethelyiség, hanem a lakás
fűtése mérhetővé tételét is oldják meg. A kereskedőnek a dolga, hogy felmérje, hogy mire van
igény a lakótelepen.



4

Győri István: Ha az önkormányzat azért ad bérbe egy helyiséget, mert a lakosság ellátását
szeretné megoldani, akkor joga van ahhoz, hogy meghatározhassa, milyen célra adja bérbe a
helyiséget. Az alapvető élelmiszereket nem lehet kihagyni, me rt az a lakosság gondja, hogy az
alapvető élelmiszerekért be kell jönni a városba. Ha a fűtési rendszert felújítják, akkor a
különálló egységeket határolják le, tegyék mérhetővé. Az sem gon d, ha megvárják a pályázat
végét és utána végzik el az átalakítást.

Nagy Zoltán: Javasolja, hogy a városban lévő pályázókat keressék meg és írjanak ki nyilvános
licitet.

Dr. Kreft-Horváth Lóránd: Két ajánlattal rendelkeznek, döntsenek, mert az idő sürget.

Dr. Szöllősy Ferenc: A legjobb megoldás az lenne, hogy ha a v agyonrendeletben
szerepeltetnék, hogy az önkormányzat a szabályok alól bármikor felmen tést adhat, vagy
milyen feltételek mellett adhat felmentést.

Dr. Kreft-Horváth Lóránd: Ez jó megoldásnak tűnik, mert a lakosság folyamatosan jelzi a
problémát.

Hamrák Zsófia: Az ajánlatot beadó nyilván tisztában van azzal, hogy mit jelent egy üzletet
fenntartani. Hallgassák meg az ajánlattevő véleményét.

Takács József: Olyan vállalkozót kell találni, aki ki tudja szolgálni az itt élő embereket
alapvető élelmiszerrel. A döntéshez szükséges, hogy a vállalkozó ajánlatát ismerjék.

Zatykó János: Javasolja, hogy a Polgármesteri Hivatal szerdáig készítsen egy anyagot az üzlet
beindításával kapcsolatban. Az előkészítő munkában vegyen részt a körzet képviselője,
Takács József úr is. Az előterjesztést pedig tárgyalja meg a Műszaki, Kommunális,
Környezetvédelmi és Településfejlesztési Bizottság  a csütörtöki ülésén.

Győri István: Elsősorban a lakótelepen élők igényét kellene ismerni. Ezt úgy is meg lehet
fogalmazni, hogy alapvető élelmiszereket mindenféleképpen tartani kell. Javas olja, hogy
valamennyi vállalkozót értesítsék ki , egy héten belül bonyolítsák le a licitet. A probléma az,
hogy teljesen mást akarnak bérbe adni, mint amit eredetileg meghirdettek. Egy kérelem és egy
levél van csak a Képviselő-testület előtt, nem pedig pályázat.

Nagy Zoltán: Elhangzott, hogy az előző liciten nem jelent meg senki. Egy monostori üzlet
tulajdonos azt mondta, hogy ilyen nagy alapterű üzletben nem lát fantáziát. Javasolja, hogy az
előterjesztés készüljön el, azt tárgyalja meg a Műszaki, Kommunális, Környezetvédelmi és
Településfejlesztési Bizottság .

Zatykó János: Javasolja, hogy a következő Képviselő -testületi ülésre készüljön el az
előterjesztést.

Győri István: Minden vállalkozónak írnak egy  felhívást és a következő héten döntési
helyzetben lesz a testület.

Nagy Gábor: A licit már döntést jelent.

Győri István: A liciten a legnagyobb ajánlatot tevő a nyertes.

Dr. Szöllősy Ferenc: Javasolja, hogy a licit induló értéke 30.000 Ft/hó + ÁFA le gyen.

Zatykó János: Kéri, szavazzon a Képviselő -testület a javaslatról.

- A Képviselő-testület a javaslatot 16 igen szavazattal a javaslatot elfogadja.
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24/2010.(II. 08.) számú Képviselő-testületi határozat:

Komárom Város Képviselő-testülete felkéri a Polgármesteri Hivatalt, hogy a MOL
lakótelepen élelmiszerüzlet üzemeltetésére licittárgyalással meghívásos pályázatot
hirdessen meg. A pályázati feltételek kidolgozását Takács József képviselő,
tanácsnok segítse. A Képviselő-testület az induló licitet 30 E/Ft/hó + ÁFA összegben
állapítja meg.

Határidő: azonnal
Felelős:   Zatykó János polgármester

Dr. Szöllősy Ferenc címzetes főjegyző

4. Napirendi pont: Köztisztviselők cafeteria juttatásához keretösszeg megállapítása.

Előadó: Zatykó János polgármester

/Előterjesztés a jegyzőkönyvhöz mellékelve van./

Zatykó János: Született bizottsági állásfoglalás? Tárgyalta a Pénzügyi Bizottság?
A hivatal kidolgozta a törvény által szabályozott, határidőhöz kötött előterjesztést és
szerepeltette a közalkalmazottak béren kívüli juttatását is.  Az egyiket törvény szabályozza és
ha ebben nem döntenek 15-ig, akkor azt fogja mondani jegyző úrnak, hogy állítsa be a
törvényben szereplő minimum összeget határozza meg és szerepeltesse a köl tségvetésben.

Dr. Kreft-Horváth Lóránd: Javaslatuk, hogy a jelenlegi előterjesztéssel a köztisz tviselők
viszonyában egyetértenek, de ragaszkodnak ahhoz, hogy a közalkalmazottak nak is maradjon
meg a cafeteria rendszerben a tavaly biztosított összeg  és akkor együtt szavazzák meg mind a
kettőt.

Dr. Molnár Attila: Kiterjesztik a cafeteria rendszert a város valamennyi közalkalmazottjára
ugyanúgy, mint a köztisztviselőkre.  Mennyibe kerül, ha csak a köztisztviselőkre vonatkozóan
szavazzák meg? Mennyibe kerül ez a közalkalmazottakra vonatkozóan? Mennyibe kerül,
hogy a megyei fenntartású intézmények közalkalmazottaira  is kiterjesztik ezt a lehetőséget?

Zatykó János: A köztisztviselők esetében 465 E Ft  van jóváhagyva, 106 fővel lehet számolni.
Kb. 49 M Ft. Az önkormányzati intézmények közalkalmazottai  részére a cafeteria biztosítása
233.314 E Ft-ot feltételez. Erre a két szám kidolgozására adott a Képviselő-testület
felhatalmazást a hivatalnak.

Dr. Molnár Attila: Csak az adóvonzatra kíváncsi.

Győri István: 56,7 M Ft kerekítve, de ebben a harmadik szám nincs benne.

Dr. Molnár Attila: Korábbi javaslatát fenntartja.  A megyei fenntartású közalkalmazottak
járuléka a tavalyi költségvetést 46 M Ft -tal terhelte volna, amit végül is nem szerepeltettek.
Ez az összeg most mennyi lehet? Egyetért ezzel a juttatással, de ha adják , akkor mindenki
kapja.
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Zatykó János: Mit jelent a mindenkinek  adjuk? Bekapcsoljuk a Kempelen Iskolát , a Szent
Imre Iskolát?

Dr. Molnár Attila: Csak a megyei fenntartásúakra gondolt.

Zatykó János: Erről viszont nem készítettek előterjesztést.  Jelen pillanatban a törvényi
határidő miatt a köztisztviselők juttatásáról kell szavazni. . A többit meg lehet tárgyalni az
egyeztetések során. Ha nem tudunk hozni a köztisztviselők esetében döntést , akkor azt rendeli
el a jegyző úrnak, hogy a kötelező összeget építsék be a költségvetésbe a  köztisztviselők
esetében.

Dr. Szöllősy Ferenc: A pontos összeget Kincstárral közölni kell, szabályzatot kell alkotni.
Módosításra a következő évben lesz lehetőség.

Győri István: Rossz gyakorlatnak tartja  azt, hogy amiben nincs határidő, azt a költségvetés
elfogadása előtt részleteiben fogadják el Azért tartom rossz megoldásnak, mert utólag majd
lehet egymást hibáztatni azért,  mert valamire nem jut pénz azért, mert előtte már el költötték.
Megegyeztek abban, hogy lesz egy egyeztetés.  A város költségvetése nem felülről nyitott
kassza. Amit most nem kötelező feladatokra kiadnak, anélkül, hogy a költségvetés egészét
látnák, az csökkenthet egyébként fontos feladatokat, amire később a zt kell mondani, hogy
nincs rá pénz.
A megyei fenntartású intézményekkel kapcsolatban a cafeteria rendszer biztosításának
pénzügyi-jog hátterét is illene megvizsgálni.
A megyei fenntartású intézményekről a Megyei Önkormányzattal is egyeztetni kell arról,
hogy ki tudják-e fizetni ezt az összeget.

Dr. Mészáros Gyula: Egyetért azzal, hogy a köztisztviselők kapják meg a juttatást, a
nagyságrendet is támogatja. Általában a közszolgálatban jelentős reálbér csökkenés volt. Ha
van lehetőségünk a törvény adta keret eken belül biztosítani ezeket a lehetőségeket, ez
támogatható. Az ellen sincs kifogása , ha most ezt a részt kivegyék a csomagból és külön
megszavazzák a köztisztviselőkre vonatkozó részt. Egyértelművé vált számára , hogy
valamennyien fontosnak tartják , hogy a közalkalmazottak is kapjanak juttatást. Kíváncsi
azokra a számokra, melyek feketén -fehéren megmutatják, hogy milyen plusz kötelezettséggel
jár, ha a megyei fenntartású intézmények munkatársait is támogatják. A Megyei
Közgyűlésben ezt többször is szorgal mazta, de javaslata nem került elfogadásra, a
költségvetésben nem került beépítésre.
Maximálisan támogatja, hogy egységesen, a Komáromban dolgozó közalkalmazottak kapják
meg a juttatásokat. Nézzék meg, hogy mennyire van lehetős ég a költségvetés keretén belül a
támogatás biztosítására.

Dr. Kreft-Horváth Lóránd: Az előző testületi ülésen többen elmondták, hogy nagyon fontos ez
a juttatás. Valakinek adózás miatt a fizetése is kevesebb lett néhány száz forinttal. Elmondták ,
hogy egyes intézményekben az étkezési jegyet a saját intézményben használják fel, hiszen ott
étkeznek, ahol dolgoznak. Javaslata, hogy szavazzanak mindkét javaslatról.

Dr. Szöllősy Ferenc: Amit a köztisztviselők nevében törvény í r elő, az 10 M Ft-ot jelent, a
városi közalkalmazottaknál 230  M Ft. A megyei fenntartású intézménye knél nem biztos, hogy
ilyen formában lehet ezt a támogatást biztosítani. A munkáltató dönt ezekben a kérdésekben.
A megyei önkormányzattal  legjobb együttműködési megállapodásról lehet szó, a juttatást az
érintett intézmény támogatásként kapná.
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Zatykó János: Legutóbb a Pénzügyi Bizottság elnöke  azt mondta, mindkettőről döntsene k. Ez
nem elég, mert tovább kell egyeztetni. A köztisztviselőkről kellene először dönteni.

Dr. Molnár Attila: Ismerteti a határozati javaslatot .
Komárom Város Képviselő-testület a Polgármesteri Hivatal köztisztviselői munkatársai
tekintetében 2010. évre a cafeteria juttatás éves keretösszegét 465 E Ft/főben állapítja meg,
melyet Komárom Város 2010. évi költségvetésében biztosítani kíván ja. Komárom Város
Önkormányzata a fenntartásában működő intézmények közalkalmazottainak, valamint a
megyei fenntartású intézmények közalkalmazottainak cafeteria rendszer adóterheit biztosítja.
Helyes ez a megfogalmazás?  Annyiban nem, hogy a megyei fenntartásúnál még  arról is kell
külön dönteni, hogy biztosítjuk ugyanazokat a hozzájárulásukat, mint a városi fenntartásúban
az adóteher átvállalással együtt.

Győri István: Csak éppen azt nem tudják, hogy mit biztosítanak .

Dr. Molnár Attila: Látható, hogy 46 M Ft a közal kalmazottaknál, 9 M Ft a köztisztviselőknél
A megyeinél 46 M Ft-volt összesen tavaly, ennek azonban van még adóterhe is .

Győri István: Ha nem étkezési jegyet ad, akkor nem 25 %  az adóteher. Törvényileg más
intézmény dolgozóinak nem adhatnak meleg étel utalványt.

Dr. Kreft-Horváth Lóránd: Ebben egyetért.

Dr. Szöllősy Ferenc: A közalkalmazottaknál az alapösszeget is biztosítani kell, nem csak a
46 M Ft-ot. A megyei fenntartású intézmények dolgozói támogatására más megoldást kell
találni.

Dr. Molnár Attila: A határozati javaslata első pontját fenntartja. Második pont: Komárom
Város a megyei fenntartásban működő intézmények közalkalmazottainak a cafeteria juttatást
a tavalyi keret összegben biztosítja az adóteher átvállalásával együtt és kifejezi azon
szándékát, hogy biztosítani kívánja a 2010 -es költségvetésben a megyei fenntartású
intézmények közalkalmazottainak is a cafeteria  juttatást az adó átvállalással együtt, mellyel
kapcsolatban a Megyei Önkormányzattal a tárgyalásokat haladéktalanul megkezdi.

Győri István: Mint a Megyei Önkormányzat Pénzügyi Bizottság elnöke tiltakozik az ellen,
hogy bármiről döntsünk, amiről nincs egyeztetés a megyei  önkormányzat vezetésével arról,
hogy ki tudja-e egyáltalán fizetni ezt az összeget. Nem tudják, hogy pontosan mekkora
összegről van szó. El tudja fogadni a városi közalkalmazottak, a városi köztisztviselők
esetében a javaslatot, de a megyei fenntartású intézmények dol gozói esetében egyeztetni kell.
Van idő a megfelelő előkészítésre.

Dr. Mészáros Gyula: Most olyanról beszélnek, amit egyszer már végigcsináltak. Kérjék fel a
hivatalt, hogy a törvényes, jogi lehetőségét keressék meg, hogy an lehet ezt a támogatást
biztosítani.

Dr. Szöllősy Ferenc: Véleménye szerint a Megyei Önkormányzatra ugyanúgy vonatkozik a
törvény. Tudják, hogy a törvényi minimumot csak köztisztviselőiknek kell biztosítani.
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Dr. Molnár Attila: A köztisztviselők tekintetében a javaslatát fenntartja. További javaslata:
2. A városi fenntartású közalkalmazottaknak biztosítjuk ugyanilyen feltételekkel,  az adóteher
átvállalásával együtt ugyanazt a juttatást, ami tavaly is volt.
3. Felkéri a Képviselő-testület a hivatalt, hogy a megyei fenntartású intézmények
közalkalmazottai tekintetében a tárgyalásokat a Megyei Önkormányzat vezetésével kezdje
meg, ennek megoldási lehetőségeit dolgozza ki.

Zatykó János: Kéri, szavazzon a Képviselő-testület az elhangzott javaslatról.

- A Képviselő-testület a javaslatot 16 igen szavazattal elfogadja.

25/2010.(II. 08.) számú Képviselő-testületi határozat:

1., Komárom Város Képviselő-testülete a Polgármesteri Hivatal köztisztviselői,
munkatársai tekintetében 2010. évre a cafetéria juttatás éves keretösszegét 465.000 Ft/fő –
ben állapítja meg, melyet Komárom Város 2010. évi költségvetésében biztosítani kíván.

2., Komárom város Képviselő-testülete Komárom Város Önkormányzata fenntartásában
lévő  intézményei közalkalmazottai részére 2010. évre a cafeteria -t 2009. évi szinten
adóterhekkel együtt biztosítja.

3., A Polgármesteri Hivatal vegye fel a kapcsolatot Komárom Eszterg om Megye
Önkormányzatával a megyei fenntartású komáromi intézmények 2010. évi cafeteria
juttatását lehetővé tévő támogatásokkal  kapcsolatban, ugyanakkor a Hivatal vizsgálja
meg a támogatás lehetősége jogi feltételeit is.

Határidő: azonnal
Felelős:   Zatykó János polgármester

Dr. Szöllősy Ferenc címzetes főjegyző
  Császár Irén osztályvezető
  Dr. Halász Károly osztályvezető
  Nagy Éva humánpolitikai referens

5. Napirendi pont: A 19. „Komáromi Napok” program - és költségtervezete
megtárgyalása.

Előadó: Zatykó János polgármester
Nagy Zoltán Idegenforgalmi és Nemzetközi Kapcsolatok
Bizottsága elnöke

/Előterjesztés a jegyzőkönyvhöz mellékelve van./



9

Zatykó János: A Komáromi Napok program és költ ségtervezetével kapcsolatos egyeztetés
végeredményéről kér tájékoztatót.

Füzi Gábor: Helyi vállalkozókként megkeresték a szervezőket, hogy szeretnének részt venni a
rendezvény szervezésében. Olyan közös megegyezést hoztak, hogy az előzetes beadványban
szerepelt, hogy 400 E Ft + ÁFA összeget számoltak fel a helypénzre. Ha a város ennek 75 % -
át vállalja, valamint a sátorban a rendezvények lebonyolítását is a konzorcium vállalná. A
hivatal a rendezvény lebonyolítását a civil szervezetnek átadja.
Dr. Halász Károly: A Komáromi Napok nem csak a három napos sörfesztiválról szól. A
sörfesztivál jól elkülöníthető rész. Nem látja annak akadályát, hogy azt ne a hivatal szervezze.
Ahhoz ragaszkodik, hogy a sörfesztivál minden egyes programját a konzorcium végezze el. A
sörfesztivál rendezésével kapcsolatos felelősség nagy. A társaság a szervezésre vonatkozó
ajánlatát, üzleti tervét készítse el a Képviselő -testület számára.

Dr. Molnár Attila: Örül annak, hogy sikerült közös nevezőre jutni. Amennyiben lehetséges, a
Képviselő-testület ülésére készítsék el a beadványt.

Füzi Gábor: Természetesen tudnak árajánlatot készíteni a Képviselő -testületnek, ha a
költségkeretet ismerik. Nagy István lenne a fővállalkozó és ő kérné fel a konzorciumot.
Szívesen vállalják a programok megszervezését.

Zatykó János: Készüljön el az ajánlat a Képviselő -testület ülésére.

Dr. Konczer Erik: A vállalkozó az eredeti ajánlatát is fenntartja? Van egy olyan ajánlat, hogy
az 5 M Ft-ból 3,6 M Ft-ot a város biztosít.

Nagy István: Az eredeti ajánlatát fenntartja.

Zatykó János: Kéri, hogy új előterjesztést készítsenek a Képviselő -testület ülésére.

Dr. Molnár Attila: Kéri, hogy a civil szerveződést is kérjék fel, hogy konkrét ajánlatot készítse
el.

Több napirend nincs, Zatykó János polgármester a részvételt megköszöni, a Képviselő -
testület ülését berekeszti.

Kmf.

Dr. Szöllősy Ferenc Zatykó János
címzetes főjegyző polgármester


